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Brister avseende den fysiska tillgängligheten för 
funktionshindrade och äldre i Borås Stad  

 

Inom den sociala omsorgen arbetar man ständigt med att förbättra tillgängligheten för 

funktionshindrade, som att bevaka och öka möjligheterna att delta i olika aktiviter på fritiden och 

att få vara en del av samhället i olika sammanhang. I Borås stads lokaler ska tillgängligheten alltid 

vara god. Vid privata nybyggnationer finns numera krav på att säkerställa en adekvat anpassning 

för optimal tillgänglighet.  

Vi har i Borås emellertid ett antal äldre byggnader med trappor både upp- och ner till 

butikslokaler och andra verksamheter, vilka saknar ramper/och eller räcken. I vissa fall handlar 

det om en enkel ledstång som inte finns att tillgå. Här är det svårt för äldre och 

funktionshindrade att ta sig in i berörda verksamheter. Borås stad kan inte tvinga privata 

fastighetsägare att vidta åtgärder för att öka tillgängligheten. Det pågår emellertid en ständig 

dialog mellan ansvariga för tillgängligheten i Borås stad och de olika privata fastighetsägarna.  

 

Till följd av ovanstående önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt kommunalråd.  

 

Avser styret att prioritera tillgängligheten i Borås Stads fysiska miljö, även för privatägda 

fastigheter?  

 
 
För Sverigedemokraterna, 
 
 

Ann-Charlotte Blomqvist (SD)   
Ledamot   


